
Protokoll 
 
Dato og klokkeslett: 17. April 2023 kl. 18:00  
 
Sted: Bertramjordet 25 (Grendehus Øst)    
 
ble det avholdt ordinær generalforsamling i Bertramjordet borettslag 
 

1. Konstituering 
 

1.1 Valg av møteleder 
   
  Som møteleder ble valgt: David M. Fredriksen 

 
 

1.2 Valg av sekretær 
  
 Som sekretær ble valgt: David M. Fredriksen 
 
 

1.3 Valg av 1 seksjonseier til å undertegne protokollen sammen med 
møtelederen 

  
 Valgt ble: Maryam Aghazadeh   
  

1.4 Opplysning om antall møtende med stemmerett og antall fullmakter 
  
 Antall fremmøtte med stemmerett: 65 
 
 Antall fremlagte fullmakter:  25 
 
 Totalt:     90 

 
 

1.5  Godkjenning av innkalling 
 

Vedtak: Godkjent  
 

 
1.5 Godkjenning av saksliste 
Tilførsel: Møteleder foreslo å behandle sak 5.4 og 6. som omhandlet valg etter 
konstituering før resterende saker. Samtlige godkjente forslaget.  
  
 Vedtak: Godkjent 
   
 
 

 



2. Godkjenning av årsregnskap 2022 
Årsregnskap for 2022 ble gjennomgått samt revisjonsberetning. 

Antall stemmer: 
For 53 
Mot: 31 
 

Vedtak: Vedtatt 
 Revisjonsberetning vedlegg: 

 



 



 
3. Årsmelding fra styret for 2022 

  
Årsmelding fra styret for 2022 ble presentert og tatt til etterretning 
 
 

4. Godtgjørelse til styret for siste styreperiode 
Styrets foreslåtte honorar gjelder for styreperioden 2022-2023, og kostnadsføres i 
regnskapet for 2023. 
 
Forslag til vedtak 
Styrehonorar på kr. 420 000,- godkjennes 
 
Styrets innstilling 
Forslaget godkjennes. 
 
Antall stemmer mot: 17 
  
Vedtak:  Vedtatt 
 
4.1: Motforslag: Reduksjon av styrehonorar 
Forslag til vedtak 
Styrets honorar reduseres fra kr. 420.000 til kr 300.000 årlig 
 
Vedtak: Forslaget falt, Ikke vedtatt 
 
 

5. Andre saker 
 

5.1 Informasjon om endring av fordelingsnøkkel for de som bygger på: 
 
Forslag til vedtak 
Informasjonen tas til etterretning. 
Styrets innstilling 
Styret distribuerer i forkant av generalforsamlingen en oversikt over grunnlaget for endringer i 
fordelingsnøkkelen. I tillegg vil emnet bli gått igjennom på møtet. 
Forslag til vedtak Informasjonen tas til etterretning. 
 
Vedtak: Tatt til etterretning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



5.2 Fordeling av kostnadene for omregulering 
Forslag til vedtak: 
Omreguleringsutgiftene fordeles på dem som nyter godt av tiltaket. Siden ingen andre tiltak er 
gjennomført (blant annet ble heis i blokkene nedstemt), fordeles utgiftene mellom de som utvider 
eller tenker å utvide sin bolig. 
 
Styrets forslag til vedtak 
Kostnader til regulering mv. anses som godkjent på ekstraordinær generalforsamling 11.06.2018. Selv 
om disse kostnader i noen grad kun er til nytte for de som bygger eller kan bygge ut loft, må det anses 
som et fellestiltak som er vedtatt av generalforsamlingen og fordeles etter ordinær fordelingsnøkkel. 
 
Benkeforslag: Det ble foreslått å utsette saken, ikke vedtatt  
 
Antall stemmer: 
For: 25 
Mot: 48 
 
Beboers forslag til vedtak ble ikke vedtatt.  
 
Vedtak: styrets forslag ble vedtatt.  
 
5.3 Dekning av beboers advokatutgift for høsten 2022 
Forslag til vedtak 
Borettslaget dekker advokatutgiftene til advokat Gro Schjetne i forbindelse EGF 8.12.22 på 
kr 23 000. Utgiften legges inn i budsjettet for 2023. 
 
Antall stemmer: 
For: 35 
Mot: 24 

 
Vedtak: Vedtatt 
 
 
5.4 Vedtektsendring: Endring av styrets sammensetning 
Forslag til vedtak: Vedtektenes paragraf 8-1, stykke 1 endres til «Borettslaget skal ha et styre 
som skal bestå av 1 styreleder, 3 styremedlemmer og 2 varamedlemmer.» Krever 2/3 flertall. 
 
Antall stemmer: 
For: 18 
 
Vedtak: Ikke vedtatt 
 
 
 
 
 
 
 



5.5 Vedtektsendring: Utvidelse av informasjonsplikt fra styret 
Forslag til vedtak: 
Det legges til et nytt stykke 4 under vedtektenes paragraf 8-2 «Styrets oppgaver» med denne 
ordlyd: (4) Styret skal informere alle andelshavere om: lønn styret betaler pr måned til 
prosjektansvarlige styret ansetter, og sluttdato skal være fastsatt. 
 
 
Antall stemmer: 
For: 5 
Vedtak: Ikke vedtatt  
 
 
 
5.6 Vedtektsendring: Stillinger styret ansetter i skal utlyses 
Forslag til vedtak:  
Stillinger styret ansetter i, skal utlyses i borettslaget, arbeidsforholdets tidsramme, 
arbeidsoppgaver og lønn skal være tydeliggjort og søkbart for andelseierne i borettslaget. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Stillinger styret ansetter i, skal utlyses i borettslaget, arbeidsforholdets tidsramme, 
arbeidsoppgaver og lønn skal være tydeliggjort og søkbart for andelseierene i borettslaget. 
Det presiseres at dette gjelder ansettelser til arbeidsoppgaver i borettslaget og ikke 
profesjonell bistand vi har behov for å hente inn. For eksempel juridisk eller økonomisk 
bistand.   
 
Vedtak: Forslagsstiller trekker forslaget  
 
 
5.7 Inkludering av dokumenter tilgjengelig på hjemmeside 
 
Forslag til vedtak: 
Alle saker styret holder i, som ikke beskyttes av personvern gjøres tilgjengelig for 
andelseiere på hjemmesidene til Bertramjordet. 
 
styrets innstilling: Styret foreslår å stemme nei til forslaget. 
 
Vedtak: Forslagstiller trekker forslaget 
 
5.8 Oppgradering av IT til Office 365+ 
Forslag til vedtak: 
Bertramjordet Borettslag oppgraderer IT system til Office 365+ 
 
Vedtak: Forslagsstiller trekker forslaget 
 
 
 
 
 



Sak 5.9 Digitalisering av stemmeprosessen 
Beboer, Forslag til vedtak  
Møter, GF og ekstraordinær GF vises på Teams (tilsvarende) og at stemmeprosess også 
kan gjennomføres på Teams, via USBL eller tilsvarende og offentliggjøres anonymt i ettertid. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Det gis tilgang til å holde møter digitalt der dette kan gjennomføres etter de krav til 
forsvarlighet som loven krever. 
 
Vedtak: Forslagsstiller trekker forslaget 
 
 
 
5.10 Møteleder må være ansatt i USBL eller profesjonell uavhengig part og jurist i virke 
Forslag til vedtak  
Møteleder må være ansatt i USBL eller profesjonell uavhengig part og jurist i virke.  Styrets 
innstilling  
 
Styrets innstilling: stemme nei til forslaget. 
 
Vedtak: Forslagsstiller trekker forslaget 
 
 

6. Valg 
 

6.1 Valg av leder 
 
 Valgt ble: Thomas Arp for 2 år. 
 

6.2 Valg av styremedlemmer 
 
 Valgt ble: Kristin Egge Hoveid for 1 år. 
  
 Valgt ble: Mohammed Tayyab for 2 år. 
  
 Valgt ble: Simona Bernotaite for 2 år. 
 

6.3 Valg av varamedlemmer 
 
 Valgt ble: Seline Nichols  
 
 Valgt ble: Iris Schönherr 
 
 Valgt ble: Samiha Nejmi 
 
 Valgt ble: Magnhild Hovden 
 
 



6.4 Valg av Delegat til Usbls generalforsamling 2. mai 2023: 
 
 Valgt ble: Styret 
 
 

6.5 Valg av valgkomité 
 
 Navn: Mathias Haslund-Rastad 
  Alexander Klein 
  Beate Tellefsen 
 
 
 
Etter valg på generalforsamling fikk styret følgende sammensetning: 
 
 Navn:      
 
Leder: Thomas Arp (2023–2025) 
 
Medlem   Gøran Arnesen (2022–2024) 
   
Medlem: Kristin Egge Hoveid (2023–2024)  
  
Medlem: Mohammed Tayyab (2023–2025)  
   
Medlem: Simona Bernotaite  (2023–2025) 
   
Vara: Seline Nichols (2023–2024) 
   
Vara: Iris Schönherr (2023–2024)  
   
Vara: Samiha Nejmi (2023–2024)  
 
Vara: Magnhild Hovden (2023–2024) 
 
 
 

Møteleder sign. /S/: David M. Fredriksen  Protokollvitne sign. /S/: Maryam Aghazadeh 

Forslagsstiller (Lill Andersen) for sak 5.6 til 5.10 som trakk sine saker, ønsket i etterkant av 
generalforsamlingen at årsak skulle være med i protokollen. 

Årsak:  
«Jeg reagerer på ulik tale�d �l de fremmøte, stemmeprosess som var uryddig og uoversiktlig. 
Møteleder likebehandlet ikke tale�d for de fremmøte og lot de som fremla saker komme med 
nødvendig replikk.  
Jeg kan ikke se at stemmegivning eller GF vil foregå ryddig uten at stemmeprosessen er digitalisert og 
oppmøte kan skje digitalt med referanse i sak 5.9.» 
 


